

15- The bidder shall comply with the conditions required in schedule of technical specification & special conditions, qualification criteria.

16- The delay penalties shall be calculated according to equation mentioned in paragraph (32) of the special conditions. The maximum range of penalties shall be determined before signing of the contract.

17- Confiscation of bid bond for shirker company .

18- Any applications relating to changing specifications, origins, or numbers after signing the contract cannot be accepted.

19- The committee (Tender Study and Analysis Committee) has right to disregard any bid in the event of errors in the price, the write -off, the corrections or the amendments, even if the bidder has lower prices in the competition.

20- The participation & buying tender shall be done during all the days of the week (Official Working days) until one o'clock P.M .Except the public holidays.

21- Retention percentage(10%) of the contract value, shall not be settled until a clearance has been submitted by the Iraqi General Authority of Taxes.

22- The bid should be valid for (120) days from the closing date, the requisition and any reservation shall be disregarded.

23- All participants in the bids or their representatives can attend the opening meeting bids, at the site of North Refineries Company in the province of Salah al-Din / Baiji at (ninth o'clock) of the day following the closing.

24- The authorized Director of contractor company must be not an employee or In charge of general service in Iraq.

25- Our company has the right to cancel the above bid at any stage without bearing any legal consequences.

26- The companies of public sector have the preference in price by only (10%) when verifying the added value which extremely (20%) for the manufactured goods with bearing in mind the specification and type according to annual directory which prepared by the ministry of planning specialized by the manufacturer public companies according to article (3) public federal budget.

27- Our company has the right to extend the closing date of the bid above if there are any required reasons.

28- All participators should be view the standard conditions hereto then fill up ,stamp it and attached with the submitted tender.

29- To view the specification and quantities schedule and conditions of the required materials.

please visit our web site: <https://nrc.oil.gov.iq>.

or ministry of oil web site: <https://oil.gov.iq>

or contact us at the following. E-mail address

nrcimport@nrc.oil.gov.iq

... Best Regards.

١٥- يلتزم مقدم العطاء بالشروط المطلوبة في جدول المواصفات الفنية والشروط الخاصة ومعايير التأهيل المطلوبة .

١٦- يتم احتساب الغرامات التأخيرية حسب المعادلة المثبتة في الفقرة رقم (٣٢) من الشروط الخاصة .

١٧- تتم مصادرة التامينات الأولية للشركة الشاكلة .

١٨- لا يمكن قبول أي طلبات تتعلق بتغيير المواصفات أو المنشأ أو الإعداد بعد توقيع العقد ولا ينظر بهكذا طلبات .

١٩- للجنة أعمال أي عطاء في حالة وجود الأخطاء في الأسعار أو الحد أو الشطب أو التصحيح أو التعديل حتى وإن كان المتقدم أو طأ الأسعار في المنافسة .

٢٠- يكون القطع والاشتراك على المنافسة في كافة أيام الأسبوع عدا يومي الجمعة والسبت والعطل الرسمية ولغاية الساعة الواحدة بعد الظهر .

٢١- الاحتفاظ بنسبة (١٠%) من قيمة العقد لا تطلق إلا بعد تقديم براءة ذمة من الهيئة العامة للضرائب وكافة الشركات العراقية والاجنبية .

٢٢- يعتبر العطاء نافذاً لمدة (١٢٠) يوم من تاريخ غلق المنافسة ويهمل أي تحفظ على ذلك دون حاجة الى ابلاغ الشركة المحفظة .

٢٣- بإمكان كافة المشتركين بالمنافسات أو ممثلهم بحضور اجتماع فتح العطاءات في موقع شركة مصافي الشمال الكائن في محافظة صلاح الدين / قضاء بيجي في تمام الساعة التاسعة صباحاً ليوم التالي لغلق المنافسة .

٢٤- يجب ان لا يكون المدير المفوض للشركة المتعاقدة موظف او مكلف بخدمة عامة في العراق .

٢٥- لشركتنا الحق في إلغاء المنافسة اعلانه في أي مرحلة من مراحلها دون تحمل أي تبعات مالية أو قانونية .

٢٦- لشركات القطاع العام افضلية بالمسعر بنسبة لا تزيد عن (١٠%) عند تحقق القيمة المضافة البالغة (٢٠%) للمواد المصنعة من قبلها مع مراعاة الواصفة والنوعية وحسب التليل السنوي المعد من قبل وزارة التخطيط الخاص بالشركات العامة المصنعة استنادا الى العادة (٣) من تعليمات تنفيذ الموازنة العامة الاتحادية .

٢٧- لشركتنا الحق في تمديد موعد غلق المنافسة اعلانه في حال وجود اسباب تستدعي ذلك .

٢٨- على المشتركين كافة الاطلاع على الشروط القياسية المرفقة مع الاعلان وملبها من قبلكم وختمها بختم الشركة وارفهاها مع العطاء .

٢٩- للاطلاع على كل الوثائق المطلوبة ، يمكنكم زيارة

موقع شركتنا : <https://nrc.oil.gov.iq>

او موقع وزارة النفط : <https://oil.gov.iq>

او مراسلتنا على البريد الالكتروني التالي :

nrcimport@nrc.oil.gov.iq

... مع التقدير .

